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Vrtec Lendava Lendvai Óvoda 

Župančičeva ulica 5 – Župančič utca 5. 

9220 Lendava - Lendva 

http://www.vrtec-lendava.si, 

e-pošta: vrtec.lendava@guest.arnes.si 

Tel.: 00386 2 57 88 670, Fax: 00386 2 57 88 671 

 

 

 

 

 

 

 

 

Številka:  

Datum:   16.12.2019 

 

Zadeva: 2. seja Sveta staršev 

 

Dne: 18.11.2019, z začetkom ob 16.30 uri v prostorih DE I Lendava, Župančičeva ulica 5. 

 

Prisotni člani sveta staršev: Ines Geci, Evelina Bojadžič, Zsófia Horvat, Igor Odar, Tatjana Györköš 

Litrop, Verena Horvat, Melita Oros, Flora David, Mojca Petrič, Andreja 

Krpan, Jasna Kolarič, Brigita Banotai Farkaš, Katja Kovačič, Matjaž 

Antolin 

Prisotni namestniki: Maja Hozjan 

Drugi prisotni: Tina Hozjan, Melani Horvat, Tadeja Osterc 

 

Dnevni red: 

1. Pregled in potrditev zapisnika prejšnjega srečanja 

2. Ekonomska cena 

3. Dnevna rutina 

4. Obravnava poslovnika sveta staršev 

5. Razno 

 

Zaradi odsotnosti zapisničarke, predsednik predlaga, da sam piše zapisnik. Z dvigom rok so člani 

potrdili predlog. 

Sklep št. 1:  Prisotni so soglasno sprejeli, da je zapisnikar 2. seje Sveta staršev Igor Odar. 

 

Predsednik je predlagal spremenjen dnevni red v naslednjih točkah: 

1. Pregled in potrditev zapisnika prejšnjega srečanja 

2. Ekonomska cena 

3. Dnevna rutina 

4. Razno 

 

Spremenjen dnevni red je bil soglasno sprejet. 
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K točki 1 

 

Predsednik je predstavil zapisnik prejšnje seje. 

Sklep št. 2: Zapisnik s 1. Seje Sveta staršev je bil soglasno sprejet. 

 

K točki 2 

 

Zaradi višanja cene vrtca so nekateri starši nezadovoljni z višino cene vrtca. Go. ravnateljico smo 

prosili, da nam predstavi strukturo cene vrtca. 

Ga. ravnateljica je predstavila metodologija izračuna ekonomske cene vrtca. 

Ekonomska cena vrtca se določi posebej za prvo in drugo starostno obdobje ter mešane oddelke. 

Cena vsebuje stroške dela, stroški materiala in storitev ter stroški za živila. Odstotkovno so 

približno razporejeni v razmerju 81,5%, 11% in 7,5% 

Vsi stroški se potem seštejejo ter delijo s številom otroka vsako starostno obdobje posebej. 

Stroške za dvojezičnost krije država. 

 

Članica je predstavila cene drugih, po velikosti primerljivih vrtcev v Pomurju, ki so skoraj povsod 

nižje. Tako smo predlagali naslednji sklep. 

 

Sklep št. 3: Svet staršev pridobi finančne podatke primerljivih občin glede izdatkov za vzgojo in 

izobraževanje ter predšolsko vzgojo. 

Sklep je bil soglasno sprejet. Zbrani podatki bodo služili za nadaljno razpravo. 

 

Menili smo, da je občini v interesu, da imajo starši čim nižje cene vrtca, s tem bo naše okolje 

privlačnejše za mlade družine. Da bi omejili zmanjševanje števila prebivalcev bi to moralo biti tudi 

v interesu občine. Zanimalo nas je ali je občina zmožna ob tem, kar financira že sedaj, zmožna še 

dodatno povečati financiranje in s tem zmanjšati obremenitev staršev pri plačilu vrtca. Tukaj so na 

voljo različni mehanizmi olajšav. Ker vseh teh podatkov nimamo, smo se odločili, da sprejmemo 

naslednji sklep: 

 

Sklep št. 4: Svet staršev predlaga Svetu zavoda, da na naslednjo sejo povabimo župana občine 

Lendava ter mu predstavimo svoja stališča. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Glede na zbrane podatke bomo o nadaljnih korakih razpravljali na naslednji seji. 

 

K točki 3 

 

Ravnateljica je seznanila člane s trenutnim stanjem glede dnevne rutine. Prve starostne skupine 

imajo kosilo okrog 13h, druge starostne skupine okroh 12h. V zunajih enotah je čas kosila 

prilagojen zaradi prevoza hrane. 

Z vidika organizacije dela v kuhinji rutina dobro deluje. 

Odzivi so različni. Nekateri so zelo zadovoljni, nekateri so nezadovoljni. 
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V eni od skupin so starši predlagali zamenjavo počitka in kosila. Ravnateljica je povedala, da bodo 

pobudo preučili. 

 

K točki 4 

 

Ravnateljica je vprašala člane za mnenje glede strokovnosti strokovnih delavk. 

Vsak od prisotnih je podal mnenja staršev o strokovnosti vzgojiteljic. Starši so zadovoljni s 

strokovnostjo. Nihče ni podal pripomb. 

 

 

Srečanje se je zaključilo ob 18.10 uri. 

 

 

Zapisal predsednik sveta staršev:  

      

Igor Odar     

   

   

    

 

 


